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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Anita 
Mattsson  

”-Jag är inte säker på att vi hade fattat det här beslutet om vi hade vetat 

priset från början”, säger du till Dagens Nyheter om att bron i Nyfors kostat 

5 gånger så mycket som planerat.  

Min fråga till kommunalrådet är därför; anser du dig vara korrekt citerad i 

artikeln? 

 

Peter Freij (M) 

 


